



此優惠只適用於和記電話有限公司（「和記電話」）3Gamer 新手包、3Gamer 會籍及購買 3Gamer 道具包之客戶。

This promotion offer is only applicable to subscription of 3Gamer Beginner Pack, 3Gamer membership and 3Gamer game pack purchase of Hutchison Telephone Company Limited ("HTCL") customers.

每位客戶(遊戲帳戶)只享有一次免費道具包兌換碼，道具包之兌換碼於 60 天內將以短訊發送至購物之 3 香港流動電話號碼。

Each customer (game account) entitle to one free pin code for free virtual item , a redemption code of Game Pack will be issued via SMS to the 3HK mobile number in 60 days

免費道具包的數量有限，送完即止。

Free Game Pack is only available while stock lasts.

道具包的兌換碼之有效期為發出短訊後起計一個月，過期恕不補發。每個兌換碼只能使用一次。

Redemption code of the Game Pack will be valid for one month after the date of issued via SMS. No replacement will be issued upon expiry. Each redemption code can be only used once.

遊戲及遊戲道具包由第三方供應商提供，有關內容如有更改，恕不另行通知。和記電話並不會對有關遊戲之內容、遊戲下載、進行遊戲及/或遊戲道具包使用(包括但不限於由該第三方供應商所提供的資料之準確性、及客戶或任何人士因下載遊戲、進行遊戲及/或使用道具包所造成或引致的任何費用、支出、損失或損害)負上任何責任。如有任何爭議，和記電話將擁有最終之決定權。

Games and Game Packs shall be provided by third party suppliers, contents of which are subject to change without any prior notice. HTCL shall not be responsible for any liability incurred from or in connection with the game content, the downloading of the games, conducting games and/or use of Game Packs (including but not limited to the accuracy of the information provided by the third party supplier, and any fees, expenses, losses and damages incurred from or caused by the downloading and using of the games and/or use of Game Packs by the customer or any other persons). HTCL shall have the final discretion as to any dispute in all respects in relation to the Purchase